
Fra: Bjoern Solheim <abitas@online.no>  
Sendt: tirsdag 10. mars 2020 18:23 
Til: Oslo Idrettskrets <oslo@idrettsforbundet.no> 
Emne: Frogner svømmeklubb - Kommentarer til strategiplan OIK 
 
Hei,  

  

Beklager at vi er litt sent ute med innsending. 

  

Vi har følgende kommentarer: 

  

o Det er nok info i idrettsregistreringen til å kunne gi et bilde av multiple 

medlemskap, og dermed også gi et bilde av hvor mange som står utenfor. 
o For svømmeidrett har det ikke vært god måloppnåelse på «Sikre at idretten har 

innflytelse på utbyggingsrekkefølgen av anlegg basert på gode 

behovsanalyser». Dette bør bemerkes i strategiplanen, slik at det kan være 

mulig å lære for senere unngå tilsvarende elendig koordinering av utbygging, 

der Oslos svømmehallkapasitet halveres over flere år, istedenfor at ny kapasitet 

bygges ut før Tøyenbadet rives. 
o Det er mye positivt under målsetningen kortreist idrett, men det kan ikke sterkt 

nok understrekes at dagens flerbrukshaller bare er en type flerbruksanlegg, og 

at Oslo-normen for anleggsdekning minimum må dekke følgende anleggstyper 

med status (anlegg, brukere og geografisk dekning) og måltall for hver av 

anleggstypene: 
▪ Ballidretter innendørs (dagens flerbrukshaller) 
▪ Ballidretter utendørs (fotballbaner, cricket og amerikansk forball) 
▪ Friidrett 
▪ Skianlegg 
▪ Svømme/stupeanlegg (svømming, stuping, undervannsrugby, synkron, 

etc) 
▪ Kampidrett (Judo, Aikido, Jujutu, Karate, Taekwando, kungfu, etc.) 
▪ Klatring/buldring 
▪ Turn basishall 

  
  

  

Ha en fortsatt fin uke! 

  

  

Med vennlig hilsen 

  

Bjørn Solheim 

Frogner svømmeklubb 
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